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前言

　　新托福考试，即TOEFL iBT（Intemet-Based Test），将听、说、读、写四部分有机地结合在一起，
全面考查考生的语言技能和沟通能力。
要训练和提高这些能力，考生必须首先掌握好听、说、读、写四方面最重要的语言点。
而这些听、说、读、写的重要语言点正是“新托福考试必备”丛书所要重点论述的。
抓住了必备关键的语言点，也就抓住了新托福考试的命脉，抓住了成功。
　　本书作者根据自己多次参加新托福考试的实战经验，以及从事新托福的教学实践和对新托福考试
的深入研究，在成功培养社会各界考生，包括广大高中生、大学生、社会考生等众多考生留学海外名
校的基础上，将多年新托福培训经验和亲身实战经验整理出书，希望有志留学深造者能借助此套丛书
“战胜”新托福考试（I Beat TOEFL），为未来的事业插上腾飞的翅膀。
　　本丛书包括听、说、读、写四个分册，即《新托福听力集训》、《新托福口语集训》、《新托福
阅读集训》、《新托福写作集训》。
　　特色一：提供关键语言点。
　　“新托福考试必备”丛书的听、说、读、写各分册，都以重要的考试语言点为线索，提供相关答
题技巧链接，使考生在较短时间内掌握新托福考试的必备语言点，从而获得考试成功。
　　特色二：覆盖面广，分类归纳，针对性强。
　　本丛书各分册几乎覆盖了全部新托福考试内容，并加以整理、归纳，针对性强，有利于考生在较
短时间内提高各项考试成绩。
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内容概要

本书必须掌握的备考关键词；必须熟悉的真题覆盖面；必须知道的答题技巧和策略；必须实战演练的
全新真题考经；助考生成功登顶新托福考试巅峰!
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章节摘录

　　To begin with， students can acquire new knowledge and experiences from the studying in the college. There
are many teachers with abundant teaching experience， showering students with lots of new knowledge and
guiding them on how to solve the problems in their study. With their help， students can learn a lot of useful basic
and professional knowledge which is very helpful for their future work. After they finish their study in the college，
students go to work in the society and contribute to different fields.　　Secondly， students can learn how to
arrange their own time reasonably. Before their studying in college， their lives are often arranged by their parents
and their study often arranged by their teachers. It is very different for them to live and study in college， because
college students have to arrange their life and study by themselves. College is like a paradise of freedom. They have
right to arrange their part-time， such as when to get up， when is the sport-time， when to finish the assignment.
This is a very important experience for students work and life in the future.　　Finally， studying in the college
offers students opportunity to live with other students and learn how to cooperate with other people. Usually，
people often have uncomfortable feeling to live with a stranger， because they do not know each other and
perhaps their habit and personality are different. But for the long run， it is good for them. They have to cooperate
with each other and solve a lot of problems they will face together. Gradually， they can learn how to care and
understand other people. It is a preparation for students to cooperate with other people in the society.　　All in all
， students not only can obtain lots of new knowledge from the books but also can learn much more necessary
experience such as how to arrange time and how to cooperate with other people. It is very important for their
future work and life.
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